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家長通告 2023-2024/214 

中四級訓練營 

 

敬啟者： 

 

本校將為中四級學生舉辦三日兩夜訓練營，讓學生從歷奇訓練中學習以積極樂觀的態度

面對困難及挑戰，增加自信心及加強團體合作精神，建立互勵互勉的學習氛圍。活動詳情如

下： 

營前簡介會 

日期： 4月 22日 

時間： 上午 11時 15分 

地點： 禮堂 

 

三日兩夜訓練營 

活動日期： 4月 22-24日 

出發時間： 下午 2時(4月 22日) 

回校時間： 下午 1時正 (4月 24日) 

活動地點： 學校/保良局賽馬會大棠渡假村 

服    飾： 整齊運動服及更換衣物 

備註: 1.未能參與訓練營的同學，須如常於上午 8:15

至下午 4:10回校進行學習活動； 

2.如學生因病告假，除家長信外，必須遞交醫

生紙；事假一般不獲批准，除非事前已通知校

方及其理由為校方所接受。 

 

如有查詢，請致電 2461 1555與黃佩儀老師或張錦添副校長聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

  裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年四月十六日 

http://www.jcctm.edu.hk/
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Parents Circular  

2023-2024/214 

Form Four Training Camp 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

The school will organize a three-day, two-night training camp for Form Four students, allowing for 

the facing of difficulties and challenges with a positive and optimistic attitude via adventurous 

training. The camp aims to increase pupils' confidence, enhance their teamwork, and establish a 

supportive learning atmosphere.  

 

Details of the activity are as follows:       

 

Introduction Session 

Date 22 April (Monday) 

Time 11:15 AM 

Venue School Hall 

 

Training Camp (Three-Days, two-nights) 

Activity date 22-24 April  

Departing time 02:00 PM (22 April) 

Returning time 01:00 PM (24 April) 

Activity Venue School/Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday Camp 

Dress code Neat Sports Uniform and Clothes for Changing 

Remarks 1. Those who will not participate in the Training Camp must arrive at the school 

at 08:15 AM and participate in learning activities until 04:10 PM 

2. Should students take a leave of absence due to sickness, they must hand in a 

doctor’s certificate and a parent’s letter. A valid reason must be given, and the 

school must be informed for leaves due to extenuating circumstances to be 

accepted. 

 

 

Should you have any enquiries, please contact Ms Wong Pui Yi or our Vice Principal Mr Cheung 

Kam Tim via 2461 1555. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

 

http://www.jcctm.edu.hk/

